
Voorzitter: Weisglas

Tegenwoordig zijn 130 leden, te weten:

Aasted Madsen-van Stiphout, Albayrak, Algra, Arib, Van
As, Atsma, Azough, Bakker, Balemans, Van Beek, Blok,
Van Bochove, Boelhouwer, Van Bommel, Bos, Van den
Brink, Brinkel, Buijs, Van de Camp, Çörüz, Crone, Van
Dam, Depla, Dezentjé Hamming, Van Dijk, Van Dijken,
Dijksma, Dijsselbloem, Dittrich, Douma, Dubbelboer,
Duivesteijn, Duyvendak, Eerdmans, Van Egerschot, Eski,
Ferrier, Van Fessem, Fierens, Van Gent, De Haan, Van
Haersma Buma, Halsema, Van der Ham, Hamer,
Haverkamp, Heemskerk, Herben, Hermans, Hessels, Van
Heteren, Van Hijum, Ten Hoopen, Huizinga-Heringa,
Irrgang, Jager, Joldersma, Jonker, Kant, Karimi, Knops,
Koomen, Koopmans, Kortenhorst, Koşer Kaya, Krane-
veldt, De Krom, Kruijsen, Van der Laan, Lambrechts,
Lazrak, Leerdam, Lenards, Van Lith, Luchtenveld,
Mastwijk, Meijer, Van Miltenburg, Mosterd, De Nerée tot
Babberich, Nijs, Noorman-den Uyl, Van Oerle-van der
Horst, Omtzigt, Oplaat, Örgü, Ormel, De Pater-van der
Meer, Roefs, Rouvoet, Samsom, Van der Sande, Van
Schijndel, Schippers, Schreijer-Pierik, Slob, Smeets,
Smilde, Smits, Snijder-Hazelhoff, Spies, Van der Staaij,
Straub, Stuurman, Szabó, Tichelaar, Timmermans,
Tjon-A-Ten, Varela, Veenendaal, Van Velzen, Verbeet,
Verburg, Verdaas, Vergeer, Verhagen, Vietsch, Visser, Van
der Vlies, Vos, Bibi de Vries, Jan de Vries, Klaas de Vries,
Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weisglas, Wilders, Van
Winsen, De Wit en Wolfsen,

en de heer Remkes, minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, de heer Bot, minister van Buiten-
landse Zaken, mevrouw Dekker, minister van Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer, mevrouw
Peijs, minister van Verkeer en Waterstaat, de heer
Hoogervorst, minister van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport, mevrouw Verdonk, minister voor Vreemdelingen-
zaken en Integratie, de heer Van Geel, staatssecretaris
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer, en mevrouw Schultz van Haegen-Maas Geeste-
ranus, staatssecretaris van Verkeer en Waterstaat.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mede dat zijn
ingekomen berichten van verhindering van de leden:

Sterk en Rambocus, wegens bezigheden elders.

Deze berichten worden voor kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging van de Wet perso-

nenvervoer 2000 in verband met transparante
tarieven voor taxivervoer (30321).

De algemene beraadslaging wordt geopend.
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De heer Mastwijk (CDA): Voorzitter. Dit wetsvoorstel is
een poging om de positie van de reizigers sterker te
maken en de kwaliteit van de straattaxi te verbeteren. De
consument moet door een duidelijker berekening van het
tarief beter in staat zijn om te vergelijken en te weten
hoeveel hij ongeveer voor de rit kwijt zal zijn. De
CDA-fractie steunt de pogingen van de minister om van
de puinhoop die taxiland eigenlijk is, weer wat te maken.
Ik zou liever wat anders zeggen, maar het is niet anders.
Ik haast mij te melden dat er veel taxichauffeurs en
-bedrijven zijn die prima hun werk doen: behulpzaam,
snel, veilig, comfortabel en tegen een redelijke prijs mij
van a naar b brengen.

Maar het lek is nog lang niet boven. Een test in het AD
van een week of twee geleden maakt dat duidelijk. Oké,
het ging maar om honderd ritten, maar toch: onbeschoft-
heid, verkeersovertredingen en zelfs gewoon de zaak
belazeren. De publiciteit rond TCA doet de zaak ook geen
goed. Ik bemoei mij niet met juridische zaken, maar het
beeld voor de gemiddelde Nederlander is dat Jacobse en
Van Es nog steeds rondlopen. De voorzitter van KNV Taxi
trok onmiddellijk het boetekleed aan en beloofde zijn
uiterste best te doen om de misstanden aan te pakken.
Ook hij zal niet in één jaar alles recht kunnen maken wat
nu krom is, maar ik heb er wel vertrouwen in. De
CDA-fractie wil de sector – daarmee doel ik uiteraard op
het betrouwbare deel ervan – zo veel mogelijk steunen,
want het moet beter en het kan beter.

Ik heb al vaker gezegd dat de taxi eigenlijk de laatste
schakel in het openbaar vervoer zou moeten zijn. De
CDA-fractie wil dat overeind houden. Het kilometertarief
is voor de passagiers duidelijker dan het oude drietraps-
tarief. De vraag is echter of de passagier er uiteindelijk
beter van wordt. Daarover heeft mijn fractie nog wel de
nodige twijfels. Als chauffeurs willen omrijden, dan
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